

16 April 2020

Exemption on the publication of the financial results for Q1-2020

To: Bahrain Bourse

The Central Bank of Bahrain has exempted all listed companies and banks from the preparation and publication of financial statements for the three months ended 31 March 2020. The action taken by the CBB via their circular OG/124/2020 dated 30 March 2020 was in response to the COVID-19 situation. As a consequence of the circular, the first financial statements to be issued by NBB will be for the six-month period ending 30 June 2020.

On 19 March 2020, prior to the date of the above mentioned CBB circular, NBB had notified the market that the 31 March 2020 financial statements would be approved at the Board of Directors meeting on 22 April 2020. This announcement supersedes that communication.

16 أبريل 2020

الإعفاء من نشر النتائج المالية للربع الأول من العام - 2020

السادة/ بورصة البحرين

نفيدكم أن مصرف البحرين المركزي قد أعفى جميع الشركات والبنوك المدرجة في البورصة من إعداد ونشر البيانات المالية للأشهر الثلاثة المنتهية في 31 مارس 2020، وأن هذا الإجراء قد تم اتخاذه بموجب تعميم مصرف البحرين المركزي رقم OG/124/2020 المؤرخ في 30 مارس 2020 استجابة للتداعيات المترتبة على فيروس الكورونا COVID-19. وبناءً عليه، سيصدر بنك البحرين الوطني أولى بياناته المالية عن فترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2020.

وحيث أن بنك البحرين الوطني قد أخطر بورصة البحرين بتاريخ 19 مارس 2020، وقبل صدور تعميم مصرف البحرين المركزي المذكور أعلاه، بأن البيانات المالية للفترة المنتهية في 31 مارس 2020 سيتم الموافقة عليها في اجتماع مجلس الإدارة المقرر عقده في 22 أبريل 2020، فإننا نفيدكم بأن هذا الإخطار يلغي الإخطار المؤرخ في 19 مارس 2020 ويحل محله.

Name	Russell Bennett	الإسم
Title	Chief Financial Officer	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		

